



21 Sep 2014

## Notice

**Contract No. DC/2007/23  
Harbour Area Treatment Scheme Stage 2A  
Construction of Sewage Conveyance System from North Point to Stonecutters Island**

To whom it may concern:

Please be informed that all tunnel sections between North Point and Stonecutters Island have been broken through in early September 2014. No blasting work will be required temporarily in North Point, Wan Chai East, Sai Ying Pun and Stonecutters Island sites thereafter. If supplementary blasting work is required in the future, blasting schedule will be sent to you for information.

Thank you for your understanding and support to our works. If you have any query on the project, please feel free to contact our Public Relations Officer, Ms. Maho Wong at 6468-6757.

Yours faithfully  
For and on behalf of  
Gammon Construction Limited

A handwritten signature in black ink, appearing to be 'Max Ko', written over a horizontal line.

Max Ko  
Site Agent

MK/DB/CFC/ACh/MW



## 通告

合約編號：DC/2007/23  
淨化海港計劃第二期甲  
北角至昂船洲污水輸送系統建造工程

敬啟者：

全段由北角至昂船洲的深層隧道已於 2014 年 9 月上旬全面貫通。故此，北角、灣仔東、西營盤和昂船洲工地暫不需再進行爆破。如日後需要進行增補爆破，將另行通知及發出爆破時間表。

感謝各界對本工程的包容和支持，如對工程有任何查詢，歡迎致電本公司公關主任黃小姐 6468-6757。

金門建築有限公司  
地盤總管

A handwritten signature in black ink, appearing to be 'Gao Jianhua'.

高健華  
二零一四年九月二十一日